As the outcome of a special operation carried out by Majlis Perbandaran Subang Jaya (MPSJ) late evening yesterday, one of the largest chicken processing plant which has been operating for more than 5 years in the Klang Valley without an operating license was ordered to cease its operations immediately. 3 other premises were also summoned for not having a valid license.

28 MPSJ officers conducted the special operation in Puchong, Selangor at 12 midnight following a complaint. They were assisted by the police officers from the Subang Jaya and Serdang branches. The spot—check found that the premise was built on a land titled with agriculture status. The owner of the accused premise failed to get a licensing permit even after 5 years in operation.

Additionally, the condition of the premise is filthy and the ways that the chickens were slaughtered raised questions on its halal certification. It also hired many foreign workers while another 2 premises failed to produce a valid license. The operation ended at about 4 in the morning.

梳邦再也市议会在昨日凌晨进行了一个特别行动。行动结果出炉,巴生谷内其中一间规模最大的鸡肉加工工厂被命即日起停止作业。因为这间工厂并没有营业执照,而且已超过5年。另外还有3间工厂也因为没有经营许可证而被开罚单。

接获投诉后,28 位 MPSJ 人员在午夜12 点在雪兰莪州的蒲种区域进行了此项特别行动。梳邦再也和沙登分支警官也到场协助。经检查发现,该工厂是在一片拥有农业土地产权的地方操作。被告业主即使在操作了5年后还未获得执照。

此外,该工厂的环境肮脏,鸡只被宰杀的方式也令人怀疑其流程有违清真标准。它也聘请了相当多的外籍员工。另外还有两间工厂未能出示有效期的执照。该行动于清晨4点结束。